
استعفای محترمانه!

    

سال هاســت آلودگــی هــوا یکــی از بزرگتریــن 
چالش های مردم ایران و بخصوص کلانشــهرهایی 
مانند تهران و اصفهان اســت تا درکنار بحران آب 
و امســال گرمای ســوزان فصل تابستان آن را هم 
تحمل کنند و بحران گرانی و کمبود دارو و گرانی 
درمــان را بپذیرند و فقر اقتصادی و بعضاً فرهنگی 
را هم قبول کند اما دلشــان خوش باشد به اینکه 
روی زیاده طلبان دنیا را کم کرده اند و به شــجاعت 
فرزنــدان خود در دفاع مقــدس و مدافعان حرم و 
بهداشــت افتخار کنند امــا نمی پذیرند که وقتی 
می توان تکلیف معضل ترین آنها یعنی آلودگی هوا 
را بواســطه تأمین حقابه این استان تعدیل یا رفع 
کرد مســئولان همچنان دست روی دست بگذارند 
تا مدیرکل بحران اســتانداری تنها به گزارش دهی 
بپردازد واینگونه جایگاه رسانه ها را تصرف عدوانی 
کند در حالی که موظف اســت قاطعانه با مدیران 
بالادســتی خود بــه دفاع از حقــوق حقه و حفظ 
ســلامتی جامعه بپردازد و ســالها از این شاخه به 

آن شاخه نپرند تا حکم بازنشستگی از راه برسد! 
البتــه مقام های بالا دســتی هم کــم بی تقصیر 
نیســتند تا وقتی شــاهد عدم موفقیت ایشان در 
انجام وظایف طی دولت ها ی قبلی وفعلی بوده اند. 
سمت ایشــان را به فردی دیگر بسپارند که بجای 
برگزاری نشست های خبری متعدد و جلسات پشت 
پرده. لباس رزم بتن کنــد ودرمقابل دمندگان به 
این آتش شعله وربایستد تا همچنان مازوت سوزی 

ادامه نداشته باشد! 
ســاعت 7 صبح یکشنبه 5 شهریور گزارشگر رادیو 
اصفهان اعــلام یک فاجعه خامــوش می کند و با 
بغضــی در گلو می گویــد: در حالی که پارک زمزم 
این شهرآلودگی هوارا روی عدد400 تجربه می کند 
و این رقم درمحله زینبیه  375 را نشــان می دهد 
در مرکزشــهر یعنی میدان انقلاب میزان آلودگی 
150و در کمال تعجب و ناباوری خیابان استانداری 
که محل اســتقرار مدیریت بحران و دیگر مقامات 
استانی است عدد آلودگی هوا 75 می باشد که سالم 
برای ســاکنان آن اســت! که معلوم نیست چگونه 
فاصله ای کمتر از یک کیلومتر بین میدان انقلاب و 
خیابان استانداری  این آلودگی هوا به نصف تقلیل 

می یابد؟ 
حالا باز هم ســناریوهای قبلی تکرار می شــود تا 
مدیریت بحران چون گذشــته بلافاصلــه با رادیو 
وبرنامه زنــده صبح بخیر اصفهــان  تماس تلفنی 
داشته باشد و از طریق مصاحبه حرف های قبلی را 
بازگو کند و همچنان تقصیرها را به گردن سازمان 
آب منطقه ای و بدلیل خشک بودن تالاب گاوخونی 
و همچنین مازوت ســوزی ها و کارخانه های تولید 
آلودگی بیندازند و با ریختن آب پاک روی دســت 
اهالی این کلان شــهر اعلام کنند پروسه آلودگی 
حداقل تا پایان شــهریور ادامه خواهد داشت زیرا 
تابستان گرمی را گذرانده ایم و در این میان گرمای 
تابستان اســت که به متهمان قبلی اضافه می شود 
اما مدیریت کل بحران همچنان بر حرفهای تکرای 

خود پا برجا می ماند. 
شــاید اگر والی استان با ایشــان رودبایستی دارند 
چه بهتر که شخص آقای مدیرکل بحران محترمانه 
اســتعفا بدهند تا شاید مسئول جدید با تحصیلات 
آکادمیک بهتر و شهامتی بیشتر بتواند پا به عرصه 
گذاشته و اگر قادر نبود کل معضل را رفع و رجوع 
نمایــد حداقل به تعدیل آن بپردازد که بر اســاس 
فرمت و جدول اســتاندارد آلودگی هوا عدد یک تا 
50 مناسب و از 50 تا 100 سالم و از 100 تا 150 
ناســالم برای افراد خاص و از 150تا 200 ناســالم 
برای عموم و از دویســت تا 300 بحرانی و از 300 
به بعد فاجعه می باشد که  این روز بخصوص در دو 
منطقــه زمزم و محله زینبیــه اصفهان مرز فاجعه 
را هــم  در نوردیده و البته اگر چــه در این میان 
تعلل مدیریت بحران در پیش بینی  واقدامات اولیه 
محرز به نظر می رســد اما ایــن توان را در روحیه 
خود نمی دیدند تا رودروی مقصران بایســتند واز 
وظیفه ومســدولیت خود دفاع کندکه شایسته بود 
خیلی زود تر اســتعفا می دادند ودراین بین والی 
استان هم بی تقصیر نیستند زیرا بهتر بود در آغاز 
پذیرش این مســئولیت بصورت محترمانه به خانه 
تکانــی می پرداختند و همانگونه که بعضی مدیران 
فعال گذشته را با چهره های ناشناخته جدید عوض 
کردند. اجازه نمی دادند اینگونه چالش های خانمان 
برانداز در بستر سلامتی و اقتصاد جامعه همچنان 
ادامه و حضور داشــته باشــد، امروز اصفهان یعنی 
پایتخــت فرهنگ و تمدن ایران اســلامی با حذف 
زاینــده رود و آلودگــی 400 واحــدی هوا و مقام 
نخســت فرونشســت زمین و خشکسالی و بی آبی 
و رقم قابل توجه بیــکاری، دیگر مقامی به عنوان 
استان برخوردار ندارد و بهتر است عنوان شهرآلوده 
صنعتی را با حضور صنایعی چون فولاد، ذوب آهن، 
نیروگاهای مازوت ســوز، پالایشگاه آلوده کننده و 
صنایع متعدد سیمان و هزاران واحد ریز و درشت 
مخرب محیط زیست، دیگر جای اقامت جاندارانی 
چون انســان نیست و بهتر اســت دولت در عوض 
اصــلاح پر هزینــه و زمان بر و شــاید غیر ممکن 
این معضلات، شــهری تازه و مفرح برای جمعیت 
دو میلیــون نفــری آن مهیا ســازد و این منطقه  
 صنعتــی کلان را به حال خود رها کند تا همچنان

آلوده بماند!

مخاطب شمایید!

رئیس جمهور گفت: تلاش های دســت اندرکاران وزارت راه 
و شهرسازی و دیگر فعالان در عرصه ساخت مسکن باعث 
کاهش دغدغه های مردم می شــود و آثــار اقداماتی که در 
2 ســال گذشــته در این زمینه انجام شده در حال آشکار 

شدن است.
سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور دیروز در مراسم افتتاح 
همزمان 101 هزار واحد مســکونی در سراســر کشــور، 
ضمن تســلیت فرا رســیدن ایام اربعین حسینی)ع( و نیز 
گرامیداشت یاد شهدای دولت، گفت: به طور طبیعی هفته 
دولت زمــان ارائه گزارش اقدامــات و عملکرد بخش های 

مختلف دولت به مردم است.
رئیــس جمهور با بیان اینکه مســکن از جملــه نیازهای 
جدی مردم در سراســر کشور محســوب می شود و دولت 
مردمی نیــز از همان آغاز فعالیت خود تأمین مســکن را 
در اولویت برنامه های خود قرار داده اســت، افزود: مسکن 
یکی از بخش های پیشــران اقتصاد و تولید است و جا دارد 
از تلاش های همه دســت اندرکاران ایــن بخش در وزارت 
راه و شهرســازی و بخش های همکار، نظیر استانداری ها، 
فرمانداری ها، بانک ها، بخش هایی از نیروهای مسلح و دیگر 

تلاشگران در این عرصه قدردانی کنم.
رئیســی با اشاره به اینکه رونق ســاخت مسکن در کشور 

می تواند به شکل مستقیم و غیرمستقیم بخش های مختلف 
اقتصــاد و تولیــد را به حرکــت درآورد و ایجاد اشــتغال 
کند، اظهار داشــت: نکته مهم تر این اســت که مسکن با 
توجه به ســهم بالای آن در ســبد هزینه های خانوار، یکی 
از دغدغه هــای جدی خانواده هاســت، لذا باید به شــکل 

ویژه مــورد توجه قرار گیرد. رئیس جمهــور تصریح کرد: 
تلاش های دســت اندرکاران وزارت راه و شهرسازی و دیگر 
فعالان در عرصه ســاخت مسکن باعث کاهش دغدغه های 
مردم می شود و آثار اقداماتی که در 2 سال گذشته در این 

زمینه انجام شده در حال آشکار شدن است.

رئیســی با اشــاره به افتتاح 101 هزار واحد مسکونی طی 
مراســم امروز، خاطرنشــان کرد: امروز بــرای همه ما روز 
بســیار خوبی است و پس از شکر به درگاه خداوند و تشکر 
از دســت اندرکاران اجــرا و تکمیل ایــن پروژه ها، از همه 
می خواهم که با اتکال به خداوند نهضت ســاخت مسکن را 
با قوت ادامه دهند تا همه افرادی که به دنبال تهیه مسکن 
هســتند، صاحب خانه شوند. رئیس جمهور در ادامه گفت: 
این که امروز نهضت ســاخت مسکن در سراسر کشور فعال 
و فراگیر شده به پشــتوانه به میدان آمدن همه بخش های 
مرتبط از جمله وزارت راه و شهرســازی و بانک ها اســت. 
بانک ها در زمینه رونق بخشــی به ســاخت مســکن نقش 
مهمی دارند و باید تســهیلات بخش مسکن سازی را جزو 

تکالیف خاص خود به حساب آورند.
در این مراســم که یازدهمین جلســه شورای عالی مسکن 
بود و به فاصله کمتر از یک ماه از جلســه قبلی این شــورا 
برگزار می شــد، همزمان با هفته دولــت 101 هزار واحد 
مســکونی در سراسر کشــور به طور همزمان افتتاح شد و 
مورد بهره برداری قرار گرفت. این واحدهای مسکونی شامل 
طرح های خودمالک، طرح هــای حمایتی واگذاری اراضی، 
مســکن روستایی، بافت های فرســوده و ساخت واحدهای 

ویلایی در برخی استان ها بود.
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گزارش
رئیس جمهور: 

آثار اقدامات دولت در بخش مسکن در حال آشکار شدن است

رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در برنامۀ هفتم، در کنار سبد اقتصاد 
خانــواده، به ســبد ورزش نیز توجه ویــژه ای کرده ایم، گفــت: باید تلاش کنیم 

سرمایه گذاری بیشتری از بخش خصوصی وارد حوزه حرفه ای ورزش شود.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اسلامی در آیین افتتاح مجموعه های 
جدید اداری، رســانه ای، فرهنگی و ورزشی فدراسیون کشتی جمهوری اسلامی 
ایران کــه دیروز همزمان با ســالروز تولد جهان پهلــوان غلامرضا تختی و روز 
ملی کشــتی، در ورزشگاه آزادی برگزار شــد، ضمن گرامیداشت این روز و ابراز 
خرسندی از حضور در جمع افتخارآفرینان کشتی گفت: غلامرضا تختی به عنوان 
جوانمرد، غمخوار مردم و قهرمانی واقعی در تاریخ ماندگار شــد که امروز به نام 
این پهلوان و روز کشــتی در جمع شما هســتیم. لازم است یاد امام)ره(، شهدا، 
شــهدای عرصه ورزش، به ویژه شهدای کشتی و شهید صدرزاده را گرامی بداریم 

که همه زندگی امروز خود را مدیون این شهدا و خانواده آنها هستیم.
وی همچنین با اشــاره به اینکه تلاش همه ما این اســت کــه در جای خود به 
همه بخش های پرورشی، همگانی، حرفه ای و قهرمانی ورزش توجه کنیم، اظهار 
داشــت: ما مدیران باید دقت کنیم اگر به این 4 حوزه توجه شــود در بسیاری از 
بخش هــای دیگر در حوزه مالی نیز صرفه جویی شــده و در عین حال در حوزه 

ملی، منطقه ای و بین المللی نیز افتخارآفرینی کرده ایم.
وی بــا اشــاره به تجربه خود در حــوزه ورزش همگانی کــه در زمان حضور در 
شهرداری تهران داشــت، گفت: امروز همه نهادهای مسئول باید توجه کنند که 
ورزش های همگانی را مــورد توجه قرار داده و ما نیز که مخاطب اصلی خود در 
برنامه هفتم را خانواده قرار داده ایم، بخش مربوط به سبد سلامت و فرهنگ را به 

ویژه در بخش ورزش مورد توجه قرار می دهیم.
وی با تأکید بر اینکه بخش خصوصی باید وارد حوزه ورزش قهرمانی شود، عنوان 
کرد: درباره گره همیشگی پخش تلویزیونی و مسابقات فدراسیون ها که در حوزه 
مالی است در برنامه هفتم تصمیم گیری شده تا حل و فصل شود؛ البته در ورزش 
قهرمانی، دولتمردان ما نیز رســالت هایی دارند که جــا دارد از آقای دبیر که در 

فدراسیون کشتی تلاش کرده اند، تشکر کنم.
قالیبــاف ادامه داد: وقتی از کار جهادی صحبــت می کنیم یعنی از ظرفیت های 
موجود رها شــده استفاده شود که نمونه آن فدراسیون کشتی است که اتفاقاتی 
در آن رخ داده در حالــی که ردیف بودجه ای به آن اضافه نشــده بلکه با مروت، 
خوش اخلاقی، وقت گذاشــتن و کار جهادی صورت گرفت و امروز توانســته ایم 
شــاهد قهرمانان متعدد در حوزه کشتی فرنگی و آزاد باشیم که حاکی از تلاش 

شبانه روزی است.
وی با اشــاره به گزارشــی که از فعالیت فدراسیون کشــتی دریافت کرده است، 
اظهار داشت: امروز ما باید بیش از یک میلیون نفر کشتی گیر حرفه ای در کشور 
داشــته باشیم تا مسیری که به ســمت قله طی می کنیم با دست پرُتر باشد که 
البته فدراســیون توانسته است مسیر این آینده روشن را نشان دهد که قطعاً در 
مسابقات آسیایی پیش رو و مسابقات بلگراد در صدر رده های جهانی خواهیم بود 

و آینده کشتی کشور را با این نگاه می توان تضمین کرد.
قالیباف در پایان این مراســم از مدال آوران رقابت های جهانی نوجوانان و جوانان 
تجلیل به عمل آورد و به حسن یزدانی و محمدعلی گرایی کاپیتان های تیم ملی 

کشتی آزاد و فرنگی کشورمان بازوبند پهلوانی اعطا کرد.

قالیباف در آیین افتتاح مجموعه های جدید فدراسیون کشتی:

 گره پخش تلویزیونی 
در برنامه هفتم باز می شود

امیر صباحی فرد گفت: در حوزه کشــف و شناسایی به پیشرفت های بسیار قابل 
توجهی رسیده ایم و رادار گریز برای ما هیچ معنایی ندارد.

امیــر علیرضا صباحی فــرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش در نشســت هم 
افزایی و هم اندیشــی با اصحاب رســانه که دیروز در ســتاد فرماندهی این نیرو 
برگزار شــد، با گرامی داشت روز 10 شهریور سالروز تشکیل پدافند هوایی اظهار 
داشــت: پدافند هوایی با تدبیر فرماندهی معظم کل قوا تشکیل شد و این تدبیر 

منشأ خیر و برکات فراوانی برای کشور ما شد.
وی با اشــاره به رشادت های پدافند هوایی ارتش در دفاع مقدس گفت: جنگ در 
شرایطی بر ملت شــریف ایران اسلامی تحمیل شد که خیال می کردند به دلیل 
تحولات کشــور و نوپایی انقلاب می توانند به اهداف پلید خود برسند اما جوانان 
این مرز و بوم در حوزه های مختلف از جمله پدافند هوایی توانســتند معادلات را 
تغییر دهند و همرزمان ما در پدافند هوایی ارتش توانستند بیش از ۶00 جنگنده 
دشــمن بعثی را ساقط کنند. فرمانده نیروی هوایی ارتش گفت: رژیم بعث عراق 
در آغــاز جنگ چیــزی حدود 350 فروند هواپیمای جنگنده داشــت و با اینکه 
پدافند هوایی ارتش بیش از ۶00 فروند جنگنده بعثی را ســاقط کرد باز هم در 
پایان جنگ آنها بیش از ۹00 جنگنده داشتند این یعنی ابرقدرت ها با تمام توان 

آنها را تجهیز کردند و ایران در واقع با کل ابر قدرت ها می جنگید.
امیر صباحی فرد ایران را قدرت مطلق پدافند هوایی منطقه دانست و گفت: امروز 

تجهیزات ما بهترین و بروز ترین تجهیزات پدافندی در ســطح جهان است که با 
همــکاری وزارت دفاع، مراکز علمای و تحقیقاتی تولید می شــود و ما هیچ گونه 
وابستگی به بیگانگان برای تهیه تجهیزات پدافندی نداریم. وی تصریح کرد: امروز 
ما قدرت کشــف، شناسایی و مقابله با همه پرنده های روز جهانی را داریم و رادار 
گریز برای ما هیچ معنایی ندارد، در حوزه کشف و شناسایی هم به پیشرفت های 
بســیار قابل توجه رسیده ایم به گونه ای که هیچ پرنده ای برای ما غیر قابل کشف 

نیست. در حوزه جنگ الکترونیک هم حرف اول را در سطح جهان می زنیم.
امیــر صباحی فرد گفت: امروز به این توانمندی رســیده ایم که اگر صلاح بدانند 
می توانیم برخی تجهیزات پدافندی را به ســایر کشورها صادر کنیم. وی با بیان 
اینکه در حوزه جنگ الکترونیــک حرف اول را می زنیم، ادامه داد: همانطور که 
می دانید این ســامانه ها باید بومی باشــد و در چند ســال اخیر بر اساس فرمان 

فرماندهی معظم کل قوا کار را آغاز و به پیشرفت های بسیار خوبی رسیده ایم.
امیر صباحی فرد در بخش دیگری از سخنان خود به توان پهپادی نیروی پدافند 
هوایی ارتش اشاره کرد و گفت: در حوزه پهپادی باید گفت که به ابتکاراتی دست 

یافته ایم که دشمن چیزی از آن نمی داند، البته آن مقدار که رسانه ای شده است 
دشمن را شگفت زده کرده است.

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش خاطر نشــان کرد: ملت شهید پرور ما بدانند 
که فرزندان شما در نیروی پدافند هوایی اجازه نخواهند داد خدشه ای به آسمان 
امن ایران وارد شــود. وی ادامه داد: در آســتانه سالروز تشــکیل پدافند هوایی 
دســتاوردهای جدیدی به این نیرو الحاق خواهند شــد که بیشــتر سامانه های 
جنگ الکترونیک و پهپادی اســت که لایه های پنهان پدافند است و شاید امکان 
رســانه ای شدن آنها نباشد اما ســامانه هایی هم به پدافند اضافه خواهد شد که 

انشاالله رسانه ای خواهد شد. 
صباحی فرد استفاده از هوش مصنوعی را یکی از اولویت های اصلی نیروی پدافند 
هوایی ارتش دانست و گفت: ما در همه تجهیزات مان از پیشرفته ترین تجهیزات 
پدافندی در سطح جهان استفاده می کنیم که هوش مصنوعی یکی از اجزای جدا 

ناپذیر این تجهیزات است.
فرمانــده نیروی پدافند هوایی ارتش، رصد آســمان خلیج فارس و تنگه هرمز را 
از وظایف پدافند هوایی دانســت که به صورت 24 ســاعته انجام می شــود و در 
ادامه تاکید کرد: امروز هر تحرکی که در آســمان و دریا صورت می گیرد توسط 
ســامانه های کشف و شناسایی ما رصد می شود و ما اساساً هزاران کیلومتر بیرون 

از مرزها را رصد می کنیم.

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش:

رادار گریز برای ما معنایی ندارد

رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب اســلامی گفت: 
آمریکایی ها هیچــگاه کاری در جهت تقویت جمهوری 
اســلامی ایران نخواهند کرد و حتی اگر وعده ای بدهند، 
هیچگاه کاری که به نفع ایران باشد،انجام نخواهند داد.

حداد عادل در ســخنان خود به تحلیلی از اغتشاشــات 
ســال 1401 پرداخت و با انتقاد از احزاب و تشکل هایی 
کــه عکس العمــل درخــور و شایســته نداشــتند، به 
ویژگی های یک تشــکیلات ســازمان یافته اشاره کرد و 
گفت: تشــکل های سیاسی ما پیر شده اند و نتوانسته ایم 
جوان گرایی کنیم؛ با وجود اینکه منطق انقلاب روشــن 
اســت و با این منطق می توان جوانان را جذب کرد، اما 

زیرساخت های صحیح را ایجاد نکرده ایم.
عضــو مجمع تشــخیص مصلحــت نظــام در تحلیل 
فضای سیاســی کشــور و موضوع روابط خارجی افزود: 
آمریکایی ها هیچــگاه کاری در جهت تقویت جمهوری 
اســلامی ایران نخواهند کرد. حتی اگر وعده ای بدهند، 
هیچگاه کاری که به نفع جمهوری اسلامی ایران بوده و 

در جهت تقویت آن باشد انجام نخواهند داد. 
حدادعادل اظهار داشت: غرب می داند که بنیه اقتصادی 

برای جمهوری اسلامی یعنی موفق شدن نظام و رضایت 
مردم، و غرب این را به  هیچ  وجه بر نمی تابد. وی افزود: 
غرب به شدت از ظهور اسلام به عنوان یک قدرت سیاسی 
نگران اســت و با تمــام قوا می خواهد اجــازه ندهد که 
انقلاب اســلامی، این نمونه حاکمیت اسلام موفق شود. 
فشارهایی که از روز اول انقلاب به ملت ما آوردند بهای 
ایستادگی ما در برابر زورگویی های غرب و آمریکا است.

حدادعادل در ادامه ســخنان خود ســؤال هایی را مطرح 
کرد و اظهار داشــت: پاســخ به این ســوالات می تواند 
تحلیل جامعی از انتخابات 1402 به ما بدهد و استراتژی 
انتخاباتــی نیروهــای انقلاب را مشــخص کنــد. تأثیر 
اغتشاشــات سال گذشــته بر انتخابات امسال، مشارکت 
احزاب اصولگــرا و اصلاح طلب در انتخابات، رقابت درون 
گروهی جریان نیروهای انقلاب و آثار ارائه فهرســت های 
مختلف انتخاباتی، مشــارکت کل جامعه در انتخابات و... 
از جمله گزاره هایی بود که وی در ســوالات خود مطرح 
کرد. ویدر بخش پایانی سخنان خود گفت: ما در انتخابات 
اسفندماه هم به دنبال افزایش مشــارکت و هم به دنبال 

تشکیل مجلس انقلابی و کارآمد هستیم.

حداد عادل: تشکل های سیاسی ما پیر شده اند
اســتقبال مردم و مســوولان از اولین نمایشگاه روایت 
خدمــت، وعده، وفا کــه بخش هایــی از توانمندی ها و 
دستاوردهای دولت را در چهارمین روز از هفته دولت به 

نمایش گذاشت، قابل توجه بود.
به گزارش ایســنا، دومین روز نمایشگاه روایت خدمت، 
وعده، وفا از ســاعت ۹ تا 1۶ دیروز بــا حضور پر تعداد 
مردم، مقامات دولتی، نمایندگان رســانه های داخلی و 
خارجی در سالنهای شماره ۸ و ۹ نمایشگاه بین المللی 
تهران برگزار شد. با وجودی که این نمایشگاه در ساعات 
اداری برگزار شــد اما حضور مردم تهــران به خصوص 
نمایندگان شرکت های خصوصی در نمایشگاه قابل توجه 
بود. در این نمایشــگاه نمونه های بنزین سوز و برقی از 
محصولات شرکت های خودروساز داخلی از جمله کرمان 
موتور، ایران خودرو، ســایپا بــرای بازدید عموم در نظر 

گرفته شده بود.
در نمایشــگاه روایت خدمت شــرکت های زیر مجموعه 
از  نمونه هــای  دولتــی  وزارتخانه هــای  و  ســازمان ها 
محصولات و تولیدات شان را در غرفه های جداگانه برای 

مشاهده عموم قرار داده بودند.

در دومین روز برگزاری این نمایشــگاه دو معاون رئیس 
جمهور و تعدادی از مدیران و مشــاوران رئیس جمهور 
و دســتگاه های اجرایی از جمله محمــد دهقان معاون 
حقوقی رئیس جمهور، محمد اســلامی رئیس سازمان 
انــرژی اتمی، انســیه خزعلی معاون امــور زنان رئیس 
جمهور، زهره الهیان نماینده مــردم تهران در مجلس، 
مریــم کارگر نجفی معــاون تحقیقات و منابع انســانی 
وزارت نیــرو، حجت الله عبدالملکی دبیر شــورای عالی 
مناطــق آزاد تجاری و مشــاوره رئیــس جمهور، امین 
کلاهدوزان رئیس مرکز توســعه تجارت وزارت ســمت، 
رضا عظیمی رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل جهاد نصر 
و محســن کریمی معاون امور بین الملل بانک مرکزی 

حضور یافتند. 
مقامــات دولتــی علاوه بــر بازدیــد از دســتاوردها و 
توانمندی هــای داخلــی عرضــه شــده با حضــور در 
نشســت های خبری به ســوالات خبرنــگاران داخلی و 

خارجی پاسخ دادند.
نمایشــگاه تا هفتم شــهریور مصادف با هفته دولت در 
محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران ادامه دارد.

استقبال مردم از نمایشگاه روایت خدمت

امیر سیاری:

دستاوردهای جدید ارتش 
رونمایی می شود

معاون هماهنگ  کننده ارتش گفت: دســتاوردهای جدید 
ارتش جمهوری اســلامی در حوزه هــای زمینی، دریایی، 

هوایی و پدافند رونمایی خواهد شد.
امیر حبیب الله سیاری معاون هماهنگ  کننده ارتش درباره 
دستاوردهای جدید نیروهای مسلح، اظهار داشت: شناخت 
تهدیــدات ایجاب می کند تا خودمــان را به ابزاری مجهز 
کنیم تا پاســخ تهدیدات آینده را دهیم. وی با بیان اینکه 
پهپادها در جنگ های چند ســال گذشته و امروز اثرگذار 
بوده اند، افزود: طی روزهای اخیر دستاوردهای جدیدی در 
وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح رونمایی شد که 

یکی از آن ها پهپاد مهاجر 10 است و دستاوردهای صنایع 
دفاعی کشورمان قابلیت های بالایی دارند.

معاون هماهنگ کننده ارتش با بیان اینکه دســتاوردهای 
جدید نیروهای مســلح می توانند نیازمندی های ما را برای 
مقابلــه با تهدیدات آینده تأمین کنند، گفت: پهپاد مهاجر 
10 دارای 24 ســاعت مداومت پروازی اســت و می تواند 
مهمات زیادی را با خود حمــل کند، همچنین این پهپاد 

هوشمند است.

وی ســپس درباره دســتاوردهای جدید ارتش جمهوری 
اسلامی ایران، خاطرنشان کرد: قطعاً در حوزه های زمینی، 
دریایی، هوایی، و پدافند دستاوردهای جدیدی را رونمایی 

خواهیم کرد.
امیر ســیاری اضافه کرد: همچنیــن در حوزه های جدید 
نبرد همچون پهپاد، جنگ الکترونیک، ســایبری، ســلاح، 
تجهیزات و مهمات حتماً دســتاوردهای خوبی را در زمان 

خاص خودش رونمایی می کنیم.

روزنامه نگار پیشکسوت
حسن  روانشید


